
Skolebestyrelsesmøde 
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Tilstede: Maria, Martin, Gitte, Mathilde, Henriette, Nicoline 
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Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

Godkendelse af referat 
 

Godkendt 

Orientering fra ledelsen  
- Visitationer til kommende 

skoleår 
- Elevtal  
- Status på skoleårets 

planlægning 
- Ny tildelingsmodel på 

skoleområdet 
 

Visitationer til kommende skoleår er næsten afsluttet. 
Der oprettes en ny skolestarterklasse. Det har været en 
god proces og med god dialog med både forvaltning og 
samarbejdskommuner.  
 
Vi bliver 79 elever i kommende skoleår. 
 
Skoleårets planlægning – vi er kommet godt fra start og 
er kommet langt. Vi er kommet godt på vej med den nye 
klassedannelse, teamdannelse og lokalefordeling. 
 
Der opleves, at der er ro i huset i denne proces i et 
medarbejderperspektiv. 
 
Det kommer også til at betyde, at der kommer en tidlig 
udmelding omkring dette til hjemmene. Dette skulle 
gerne kunne give en bedre overgangsproces for både 
elever og forældre.  
 
Ny tildelingsproces på skoleområdet på vej – dette 
gældende for almenområdet, men der er høringsproces 
ift. skolebestyrelserne – derfor holdes skolebestyrelsen 
på Maglebjergskolen også orienteret. 
 
Afdelingslederstillingen slås op til ansættelse pr 1/6-
2024. Skolebestyrelsen har også en plads i 
ansættelsesudvalget. Martin vil gerne deltage.  
 

Orientering fra formanden  
 
 

Der er ikke noget nyt at berette.  
 
Støtteforeningen – der er usikkerhed om, om denne kan 
fortsætte. Der er fortsat kræfter, der arbejder på om 
foreningen kan opretholdes.  

Orientering fra medarbejderne  
 
 

Der har været afholdt workshops for personalet – både i 
analogt værktøj (MakeDo) og i det digitale værktøj 
Presenter 



 
Skolen bliver 60 år – dette fejres den 29. maj 

Skolens budget 2024 
Henriette orienterer om skolens 
budget 2024.  
 
Bestyrelsen drøfter og vedtager 
budgettet.  
 
Bilag: Budgettet fremsendes onsdag 
den 28. februar 2024.  
 

Henriette orienterer om regnskabet for 2023 og 
fremlægger budget for 2024. 
 
Bestyrelsen godkender budgettet for 2024. 
 
Der er skabt et godt økonomisk fundament for skolen, 
som bestyrelsen ser positivt på.  
 

Kontaktforældre og klassekasser 
 
Bestyrelsen drøfter potentialet i at 
have kontaktforældre og 
klassekasser på skolen.  
Bestyrelsen beslutter om de 
bestyrelsen vil arbejde for at der 
vælges kontaktforældre på skolen og 
at der etableres klassekasser.  
 

Kontaktforældre i små klasser kan være en udfordring – 
og det kunne være fint at få skabt en større kontakt til 
forældrene og få understøttet dette netværk 
 
Tanke om at der kunne etableres noget på tværs af 
henholdsvis de yngste og de ældre elever med skolen 
som en aktiv medspiller. 
 
Bestyrelse bakker op om denne idé. 
 

Skolebestyrelsesvalg 
 
Det er besluttet at gennemføre valg 
til bestyrelsen i løbet af foråret.  
Henriette fremlægger forslag til en 
proces- og tidsplan for valget.  
 
Bilag: Procesplan udleveres på 
mødet 

 
De nuværende tre medlemmer er blevet valgt for 2 år 
siden – og har 2 år endnu. 
 
Der skal vælges 2 nye bestyrelsesmedlemmer og et par 
suppleanter. 
 
Henriette, Maria og Henriette udgøre valgbestyrelsen. 
 
Procesplan blev gennemgået på mødet. 
 
Valgmøde lægges ifm. bestyrelsesmødet d. 24. april – 
valgmødet holdes kl 16:30 før bestyrelsesmødet 
 

Dialogmøde om Børne- og 
ungepolitikken   
Den 29. januar holdt Børne og 
skoleudvalget dialogmøde om 
børne- og ungepolitikken. 
Bestyrelsen drøfter den nuværende 
børne- og ungepolitik og om 
bestyrelsen ønsker at fremsende 
input til forvaltningen i forhold til 
den forestående revidering af 
politikken.  
 
Bilag: Børne og ungepolitikken 

Det var et indholdsrigt og godt dialogmøde. 
 
Fokus på leg – og den ændring, der over tid er set i 
hvordan børn leger. Trivselsproblematik og ensomhed 
som udløber af dette. 
 
Der er brug for at legen understøttes af voksne. 
 
Der var også fokus på skærme og anbefalinger om 
brugen og håndteringen af disse. 
 
Bestyrelsen har ikke umiddelbart noget at fremsende. 



Evt.   
 

 

 


